
                                                          Zápis  
z 10. veřejného zasedání Zastupitelstva MČ Praha – Slivenec 

ze dne 19. 12. 2011 
 

Zasedání bylo zahájeno v 18.07 hod. 
Přítomni:  Ing. Petr Andres, Ing. Ondřej Mika, Mgr. Jana Novotná,  RNDr. Jana Plamínková, Ing. Simona 
Strauchová, RNDr. Petr Sztacho, Ing. Petr Harna, Ing. Václav Vorlíček, Mgr. Kudláková Lenka, Milena 
Hollmannová 
Omluven:  Doc. Ing. Petr Pick 
Zasedání zahájila a řídila  RNDr. Jana Plamínková.  
 
K bodu 1) programu  
Do návrhové  komise byli navrženi  p. Mika a pí Hollmannová – přijato jednohlasně 
Za ověřovatele zápisu byli navrženi p. Andres a p. Harna - přijato jednohlasně 
 
Program : 
1.     Zahájení, volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 
2.     Zpráva starostky a předsedů komisí 
3.     Smlouvy 
4.     Granty 
5.     Sociální  dary 
6.     Dotace 
7.     Rozpočet 
8.     Rozpočtové úpravy 
9.     Obnovení sněmu starostů 
10.     Různé 
 
Program  byl schválen jednohlasně. 
Připomínky k minulému zápisu nebyly. 
 
K bodu 2) programu – zpráva starostky a předsedů komisí 
 
Vážené zastupitelky, vážení zastupitelé, milí hosté, 
dnes začnu svůj příspěvek jinak než obvykle. Včera, jak všichni víte, zemřel Václav Havel,  člověk, který se 
velmi zasloužil o znovuzrození demokracie v našem státě. Zasloužil se vlastně i o to, že jsme se tu mohli dnes 
takto sejít na zasedání zastupitelstva naší městské části. Vždyť my všichni, jak tu jsme, jsme produkty 
svobodných voleb,  které se u nás odehrávají i díky úsilí Václava Havla.  Tělo pana Havla, unavené nemocemi, 
stářím i útrapami vězení, včera odešlo. Ale věřím a jsem o tom pevně přesvědčená, že jeho myšlenky budou žít 
dál a budou nás i nadále provázet. Povstaňme prosím a uctěme  pana Václava Havla minutou ticha. 
Děkuji.  
Nyní mi dovolte, abych Vás ve svém příspěvku seznámila s novinkami za uplynulé  dva měsíce v naší městské 
části a dále se třemi aktualitami  v Praze, které se nás bezprostředně dotýkají.  
Tou první je změna vlády v Praze, k níž došlo v listopadu. Koalice ODS a ČSSD se rozpadla a ODS uzavřela 
koaliční dohodu s TOP 09. Vzhledem k tomu, že v našem zastupitelstvu jsou jak zástupci Starostů a 
nezávislých, tedy partnerů TOP 09, tak ODS, tak zde asi není nikdo, kdo by tuto pravicovou koalici neuvítal. 
Nicméně dovoluji si upozornit, že jde o „koalici rozpočtové odpovědnosti“, která má nelehký úkol: za situace, 
kdy se propadly příjmy Prahy a kdy je rozestavěno  mnoho drahých staveb (především tunely Blanka a metro do 
Motola), bude muset Praha poměrně výrazně šetřit, a to dopadne nepochybně i na nás v městských částech. 
Prvním důsledkem je snížená dotace z města, kterou v roce 2012 dostaneme. Druhou je zmenšená rezerva pro 
městské části, která činí pro příští rok pouhých  200 mil. Kč (místo 500 mil Kč doposud).  
Druhou aktualitou je to, že ve čtvrtek 15. prosince schválila Praha svůj rozpočet. To je pro nás dobře, protože 
nemusíme mít rozpočtové provizorium, které nás trápilo loni touto dobou. Praha ale schválila svůj rozpočet 
v dosti neobvyklé formě, kdy v něm nejsou rozpoložkovány kapitálové výdaje, je uvedena pouze jejich celková 
suma. Nevíme tedy dosud, kolik dostane Slivenec na příští rok na kanalizaci či zda budou finance na 
rekonstrukci ulice K Holyni. Školka se staví, tak předpokládám, že na její dostavbu se peníze budou muset najít. 
Velmi závažná je třetí zpráva: od počátku října prosakují poměrně intenzivně zvěsti, že se chystá rušení malých 
městských částí. Starostové malých městských částí se kvůli tomu již několikrát sešli a koncem ledna máme 
další schůzku, tentokrát již s panem primátorem a novým radním dr. Manhartem, který má tuto problematiku ve 



své gesci. S radním Manhartem jsem o věci již mluvila a on mě ujistil, že by nemělo jít o nějaké bezhlavé 
rušení, ale o celkové zjišťování, jak efektivně (či neefektivně) funguje veřejná správa v Hlavním městě Praze a 
kde a jak by se dala její efektivita zvýšit. Dále tvrdil, že bude hodně záviset na občanech konkrétní městské 
části, zda si budou svou městskou část chtít zachovat, nebo zda se budou chtít připojit k nejbližší velké městské 
části (u nás tedy k Praze 5). Zpráva má dvě pozitiva: jednak se dali nebývalým způsobem dohromady starostové 
všech malých městských částí, s tím, že budou po panu primátorovi požadovat obnovení sněmu starostů, který 
v Praze jako demokratická instituce mnoho let velice dobře fungoval. Slibují si od něj zlepšení komunikace 
s městem i mezi sebou a zlepšení vyjednávací pozice malých MČ.  Za druhé jsem udělala srovnání efektivity 
práce našeho úřadu s úřadem Prahy 5 a zjistila jsem, že pokud bude pražský audit spravedlivý a objektivní, 
nemáme se opravdu čeho bát, protože fungujeme s nesrovnatelně větší efektivitou než Praha 5. Podrobnější 
informace najdete v nejbližším čísle Mramoru.  
Co se týče stavebních akcí, pokračuje stále výstavba kanalizace, i když už v menší míře, protože  ve většině ulic  
již výstavba skončila. Dále se pokračuje na Habeši a v ulici Na Korálově. V ulici U Sportoviště je podán nový 
projekt na stavební úřad, protože kvůli odporu majitelů pozemků a kvůli vedení sítí bylo nutné projektovou 
dokumentaci kompletně přepracovat a nyní musí projít standardním schvalováním. Není ale bohužel vůbec jisté, 
zda se vše stihne do jara  vyřídit. Vzhledem k tomu, že jde o státní dotaci, jsou termíny dané fixně a pokud se 
nějaká část nestihne včas dokončit, tak prostě nebude dokončena vůbec. Uzavírka ulice Ke Smíchovu skončila 
15. listopadu a po mnoha měsících je tak Slivenec opět bez problémů průjezdný. Navíc byl v ulici Ke Smíchovu 
položen v celé šíři nový asfaltový koberec, což jsme všichni uvítali.  
Co se sítí  týče, máme za sebou nejúspěšnější rok v historii Slivence. Do kanalizace se zde letos investovalo 100 
mil. Kč, výrazně pokročila i plynofikace, podařilo se dokončit chybějící úsek vodovodu a přibylo i 27 nových 
lamp veřejného osvětlení. Samozřejmě, že to s sebou přinášelo i nepohodlí, bláto, špínu a zhoršené životní 
prostředí, často na hranici únosnosti, za což se občanům ještě dodatečně omlouvám. Myslím si, že nic 
podobného se již nebude opakovat, protože ulic, kde je potřeba ještě kanalizaci dobudovat, není již naštěstí 
tolik. Nyní je potřeba hlavně rekonstruovat komunikace, které jsou po výstavbě samozřejmě ještě mnohem 
poničenější, než byly předtím. Pak snad začne Slivenec konečně vypadat jako součást jednoho z nejbohatších 
měst v EU v 21. století.  
Hezké prožití vánoc a úspěšný nový rok všem přeje Jana Plamínková 
 
Ing. Mika – kontrolní výbor provedl kontrolu spolu s finančním výborem v ZŠ, byly zkontrolovány doklady od 
ledna do září 2011, výbor neshledal žádné pochybení ani neúčelné hospodaření s penězi, což je  velká změna 
oproti loňskému roku, zpráva bude předložena. 
 
Pí Hollmannová – finanční výbor  provedl kontrolu hrobů, na zprávě se ještě pracuje. 
 
Mgr. Kudláková – kulturní komise se sešla 21. 11. 2011 a projednávala připravované adventní akce a kalendář 
akcí na rok 2012, vyzdvihla spolupráci MČ s farností, ZŠ, ZUŠ i občanskými sdruženími. 
 
Ing. Andres – předseda stavební komise – komise se zatím nesešla, je připravena smlouva na stavební zakázky 
malého rozsahu 
 
Pí Růžičková  (tajemnice sociální komise) – komise se sešla 14. 12. 2011, projednala žádosti na finanční 
příspěvky na otop, energii a plyn. Rozdělila celkem mezi žádající občany 30 tis. Kč 
 
K bodu 3) programu – smlouvy 
-smlouva o věc. břemeni na uložení plynovodu v ul. Nefritová, část Granátové a Višňovka 
Usnesení č. 114/10/2011 – přijato jednohlasně 
 
-smlouva o smlouvě budoucí na věc. břemeno o uložení vodovodu pro TR Řeporyje 
Usnesení č. 115/10/2011 – přijato jednohlasně 
 
K bodu 4) programu – granty 
-zastupitelstvo na základě doporučení grantové komise rozdělilo v I. kole na rok 2012 – 200 tis. Kč 
Usnesení č. 116/10/2011 – přijato jednohlasně 
 
K bodu 5) programu – sociální dary 
-zastupitelstvo na základě doporučení sociální komise rozdělilo  finanční dary potřebným ve výši 30 tis. Kč. 
Usnesení č. 117/10/2011 – přijato jednohlasně 
 



 
 
K bodu 6) programu – dotace 
-převedení zbylých financí z havarijní rekonstrukce komunikace Višňovka na zateplení bytového domu čp. 462 
ve výši 700 tis. Kč 
Usnesení č. 118/10/2011 – přijato jednohlasně 
-poskytnutí účelové neinvestiční dotace pro ZŠ a MŠ na mzdy asistentů pedagogů ve výši 210,3 tis. Kč 
Usnesení č. 119/10/2011 – přijato jednohlasně 
 
 
K bodu 7) rozpočet 
-schválení vyrovnaného rozpočtu ZMČ na rok 2012 
Usnesení č. 120/10/2011- přijato jednohlasně 
 
K bodu 8) programu – rozpočtové úpravy 
-rozpočtové úpravy dle tabulky 
Usnesení č. 121/10/2011 – přijato jednohlasně 
 
K bodu 9) programu – obnovení Sněmu starostů 
-žádost ZMČ Praha-Slivenec o projednání změny Statutu hl. m. Prahy ve věci obnovení Sněmu starostů 
Usnesení č. 122/10/2011 – přijato jednohlasně 
 
K bodu 10) různé 
-převod nových spotřebičů pro školní jídelnu v ZŠ a MŠ Praha-Slivenec 
Usnesení č. 123/10/2011 – přijato jednohlasně 
 
-Revokace usnesení č. 104/9/2011 ze dne 2.11.2011, kterým se schvaluje Jednací řád ZMČ Praha – Slivenec  
Usnesení č. 124/10/2011- přijato jednohlasně 
 
-manželé Jozičovi (spol. Miško s.r.o.), nájemci čp. 22,  požádali o snížení nájmu z 17.500,- Kč/měsíc na 
10.000,- Kč/měsíc, proběhla rozsáhlá diskuse, ze které vyplynuly tři návrhy řešení dané situace: 
1) dlouhodobé snížení nájmu ze 17.500,- Kč/měsíc na 15.000,- Kč/měsíc 
2) dvouměsíční snížení nájmu z 17.500,- Kč/měsíc na 10.000,- Kč/měsíc 
3) ponechání stávající výše nájemného 
Starostka dala hlasovat o návrhu č. 2), který byl 7 hlasy pro přijat 
Usnesení č. 125/10/2011 – 7 pro, 3 proti 
 
-odkup pozemku p.č. 321/4 v k.ú. Holyně v části ulice Pod Vysokou Mezí o velikosti 233 m2

Usnesení č. 126/10/2011 –přijato jednohlasně 

 za cenu 286.590,- 
Kč na základě smlouvy o budoucí kupní smlouvě ze dne 17. 12. 2008 

 
 
V  19,40 hod. starostka Plamínková ukončila zasedání. 
 

 

Zapsala: B. Růžičková    ……………………………… 

 

Ověřovatelé zápisu:   Ing. Petr Harna                                  ……………………………….    

                        

      

Ing. Petr Andres                                      ….…………………………… 

 

 

Starostka MČ Praha – Slivenec:  RNDr. J. Plamínková    ……………………………….. 
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